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Samenstelling 

Ouders: 

Grietje Doevendans (Voorzitter), Thijs Steenkamp, Marianna Szwed 

Personeel: 

Wendy Aalbertsen, Jeroen Bol, Helga Lamain 
 

Het jaar startte met een positief advies op de begroting. Ondanks rode cijfers 

heeft de directie kunnen beargumenteren dat de school moet voorsorteren op een 

groei in het aantal groepen. Door de groei is het aantal leerlingen in de groepen 

nog niet optimaal. Momenteel zitten er gemiddeld ca. 24 leerlingen in de groep. 
Voor een gezonde begroting zal dit aantal in de komende jaren groeien naar ca. 

30 leerlingen per groep. Daarvoor is er in de huidige begroting bijvoorbeeld al 

ruimte gemaakt voor een 2e IB-er. Gezien het succes van strategische keuzes in 

het verleden, bijvoorbeeld het handig gebruiken van de NPO gelden om de 

bezetting voor de klas te waarborgen, heeft de MR vertrouwen in deze meerjarige 

strategie van de directie. 
 

De groei van het leerlingaantal en de verbouwing blijven een punt van aandacht. 

Net als veel andere schoolgebouwen is het pand op meerdere plekken verouderd 

en sinds de parallelklassen zijn gerealiseerd is er vrijwel geen ruimte meer over. 

Er zou bijvoorbeeld voor een gezonde groei nog een instroomklas kunnen komen, 
maar dat gaat niet. De indeling zoals hij nu is, is knap gevonden, maar de MR 

houdt het onderwerp graag op de agenda. 

 

De MR spreekt haar waardering uit voor het herhaaldelijk rond krijgen van de 

formatie en het waarborgen van de bezetting voor de klas. Zeker gezien de huidige 
maatschappelijke trend van lesuitval en onderbezetting bij scholen ziet de MR op 

deze school een indrukwekkend personeelsbestand waar veel inhoudelijke en 

professionele diversiteit is. 

 

Inhoudelijk heeft de MR interesse in het thema ouderbetrokkenheid. De school 

doet haar best om een uitgestoken hand te houden in de communicatie met 
ouders. In dit kader heeft de school het idee geopperd om voor ouders een 

thema-avond te organiseren. Dit is bij gebrek aan belangstelling van ouders niet 

doorgegaan. De terugkeer van de informatieavond in het nieuwe schooljaar wordt 

door de MR gewaardeerd. 

 
In de loop van het jaar heeft de MR ook haar eigen functioneren onder de loep 

genomen. De MR vergaderingen kenmerken zich door wederzijdse samenwerking 

en vertrouwen en dat willen we graag zo houden. De sfeer is positief en we kunnen 

over ieder onderwerp goed in gesprek. 

 
Daarnaast wil de MR voor zichzelf weer wat meer structuur aanbrengen. Dit kan 

bijvoorbeeld door enkele formelere processen en rollen in te bouwen. Het rooster 

van aftreden met een 3-jarige cyclus wordt gehandhaafd. Er is een protocol 

afgesproken voor het voorbereiden van de vergaderingen en in het nieuwe jaar 

wordt de rol van secretaris weer aangewezen. Er zal worden gewerkt aan 
zichtbaarheid en vindbaarheid online. 

 

In het nieuwe jaar verwelkomt de MR Remco Bouman (namens het personeel) en 

Peter Krootjes (namens ouders) als nieuwe leden. 


